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Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til:

Dato:

Fødevareministeren

20. februar 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 130

Vil ministeren redegøre for, hvad der kan være forklaringerne på stigningen i 

anvendelsen af antibiotika til dyr i Danmark i 2007, og hvilke initiativer vil 

ministeren tage for at stoppe denne vækst og nedbringe forbruget af 

antibiotika til dyr?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på elpecl@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jørn Dohrmann

formand
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